
 

1 
Šis dokuments ir parakstīts ar drošu elektronisko parakstu un satur laika zīmogu 

 
ROPAŽU NOVADA PAŠVALDĪBA  

Reģ. Nr. 90000067986 

Institūta iela 1A, Ulbroka, Stopiņu pagasts, Ropažu novads, LV-2130 

Tālr. 27885518 

novada.dome@ropazi.lv 

Ulbrokā 

 

    ATTĪSTĪBAS KOMITEJAS 

                                                       P R O T O K O L S 

2025. gada 18. februāris                                                                               Nr. 89/2025 

 

Sēdē piedalās 7 deputāti: Haralds Burkovskis, Eva Haberkorne-Vimba, Gundars Jankovs 

(15:01-16:40), Pēteris Salenieks, Atis Senkāns, Lelde Sturme (15:01-17:27), Guntis Kampe 

 

Sēdē nepiedalās 3 deputāti: Raimonds Fūrmanis, Renāte Gremze, Vita Paulāne 

 

Administrācijas darbinieki: Izpilddirektora vietnieks Dina Vārslavāne, Pašvaldības policijas 

priekšnieks Ainārs Bērcis, Attīstības plānošanas departamenta direktors Linda Čakše, 

Iepirkumu nodaļas vadītājs Irēna Jurisone, Telpiskais attīstības plānotājs Andra Valaine, 

Būvvaldes vadītājs Laila Kundziņa, Nekustamā īpašuma nodaļas vadītājs Jānis Valners, 

Vides speciālists (nekustamo īpašumu) jautājumos Nora Puķīte-Babāne, Attīstības un 

plānošanas nodaļas vadītājs -departamenta direktora vietnieks Sandra Čakāne, Meliorācijas 

inženieris Jevgenijs Ņeverovs, Vides speciālists Jānis Blaus, Jurists Jānis Cīrulis, Komisijas 

priekšsēdētāja vietnieks Ainārs Linde, Deputāts Irēna Krote, Deputāts Jevgēnijs Sergejevs, 

Pašvaldības domes priekšsēdētāja vietnieks Ainārs Vaičulens, Izpilddirektors Maksims 

Griščenko 

 

         Uzaicinātās personas: V.U. (4.§) 

  

Sēdi vada: komitejas priekšsēdētājs Guntars Kniksts 

 

Protokolē: komitejas sekretāre Ingrīda Apsīte  

Videokonferenci nodrošina: IT un IS speciālists Ralfs Dāle 

 

Sēde sākta: plkst. 15:01 (atklāta sēde, videokonference) 
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DARBA KĀRTĪBA: 

1. Par darba kārtības apstiprināšanu 

2. Par daudzdzīvokļu dzīvojamai mājai Žubītes, Ropaži, Ropažu pagastā, Ropažu novadā, 

funkcionāli nepieciešamā zemesgabala noteikšanu 

3. Par Garkalnes novada pašvaldības domes 31.10.2017. lēmuma Nr. 177 “Par lokālplānojuma 

zemes vienībai “Andrēni” izstrādes uzsākšanu” (prot.Nr.7, 2.§) grozījumiem un 

lokālplānojuma, ar kuru groza teritorijas plānojumu, nodošanu pilnveidošanai 

4. Informatīvs jautājums par situāciju Dienvidu ielā (iedzīvotāja iesniegums) 

5. Ziņojums par rīcībām kā novērst Ropažu HES kanāla ūdens līmeņa problēmas 

Papildus darba kārtības jautājums: 

6. Par iespējamo rīcību ar pieminekli, kurā iekļauts arī Otomārs Oškalns 

 

 

1.§ 

Par darba kārtības apstiprināšanu 

 

Ziņo G.Kniksts Darba kārtībā 5 jautājumi un viens priekšlikums 

 

P.1. - Priekšlikums iekļaut darba kārtībā 6. punktu (darba kārtības jautājums  "Par iespējamo rīcību ar 

pieminekli, kurā iekļauts arī Otomārs Oškalns"). 

Par priekšlikumu balso: 

"PAR"  -  
8 (Haralds Burkovskis, Eva Haberkorne-Vimba, Gundars Jankovs, Guntis 

Kampe, Guntars Kniksts, Pēteris Salenieks, Atis Senkāns, Lelde Sturme) 

"PRET" -  nav 

"ATTURAS" -  nav 

"NEPIEDALĀS" -  nav 

NOLEMJ: 

Atbalstīt priekšlikumu - iekļaut darba kārtībā 6. punktu (darba kārtības 

jautājums  "Par iespējamo rīcību ar pieminekli, kurā iekļauts arī Otomārs 

Oškalns") 

 

Par darba kārtības apstiprināšanu balso: 

"PAR"  -  

8 (Haralds Burkovskis, Eva Haberkorne-Vimba, Gundars Jankovs, 

Guntis Kampe, Guntars Kniksts, Pēteris Salenieks, Atis Senkāns, 

Lelde Sturme) 

"PRET" -  nav 

"ATTURAS" -  nav 

"NEPIEDALĀS" -  nav 

NOLEMJ: Apstiprināt darba kārtību 
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2.§ 

Par daudzdzīvokļu dzīvojamai mājai Žubītes, Ropaži, Ropažu pagastā, Ropažu novadā, 

funkcionāli nepieciešamā zemesgabala noteikšanu 

 

Ziņo A.Linde 

Deputātu diskusijas par grafiskās shēmas precizēšanu – norādīt mērogu. 

Par lēmumu balso: 

"PAR"  -  

8 (Haralds Burkovskis, Eva Haberkorne-Vimba, Gundars Jankovs, 

Guntis Kampe, Guntars Kniksts, Pēteris Salenieks, Atis Senkāns, 

Lelde Sturme) 

"PRET" -  nav 

"ATTURAS" -  nav 

"NEPIEDALĀS" -  nav 

NOLEMJ: 

Pieņemt lēmuma projektu "Par daudzdzīvokļu dzīvojamai mājai 

Žubītes, Ropaži, Ropažu pagastā, Ropažu novadā, funkcionāli 

nepieciešamā zemesgabala noteikšanu" 

 

3.§ 

Par Garkalnes novada pašvaldības domes 31.10.2017. lēmuma Nr. 177 “Par lokālplānojuma 

zemes vienībai “Andrēni” izstrādes uzsākšanu” (prot.Nr.7, 2.§) grozījumiem un 

lokālplānojuma, ar kuru groza teritorijas plānojumu, nodošanu pilnveidošanai 

 

Ziņo A.Valaine 

Deputātu diskusijas. 

Par lēmumu balso: 

"PAR"  -  

8 (Haralds Burkovskis, Eva Haberkorne-Vimba, Gundars Jankovs, 

Guntis Kampe, Guntars Kniksts, Pēteris Salenieks, Atis Senkāns, 

Lelde Sturme) 

"PRET" -  nav 

"ATTURAS" -  nav 

"NEPIEDALĀS" -  nav 

NOLEMJ: 

Pieņemt lēmuma projektu "Par Garkalnes novada pašvaldības domes 

31.10.2017. lēmuma Nr. 177 “Par lokālplānojuma zemes vienībai 

“Andrēni” izstrādes uzsākšanu” (prot.Nr.7, 2.§) grozījumiem un 

lokālplānojuma, ar kuru groza teritorijas plānojumu, nodošanu 

pilnveidošanai" 

 

4.§ 

Informatīvs jautājums par situāciju Dienvidu ielā (iedzīvotāja iesniegums) 

 

            Pašvaldība saņemts Stopiņu pagasta, Dienvidu ielas iedzīvotājas iesniegums par problēmu ar 

caurteku, kas skar viņas īpašumu.  
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Meliorācijas inženieris J.Ņeverovs ziņo par iespējamiem problēmas risinājumiem un atbild uz 

jautājumiem. Būvvaldes vadītāja L.Kundziņa izsaka būvvaldes viedokli un atbild uz deputātu 

jautājumiem. 

Iesniedzēja izsaka savu viedokli. 

Deputātu diskusijas par vēsturisko situāciju un iespējamiem problēmas risinājumiem. 

Attīstības plānošanas departamenta direktors L.Čakše un izpilddirektors M.Griščenko atbild uz 

deputātu jautājumiem. 

Deputāti vienojas, ka uz nākamo Attīstības komitejas sēdi tiks sagatavots ziņojums par 

iespējamo problēmas risinājumu un virzību. 

 

5.§ 

Ziņojums par rīcībām kā novērst Ropažu HES kanāla ūdens līmeņa problēmas 

 

           Meliorācijas inženieris J.Ņeverovs ziņo par Ropažu HES kanāla ūdens līmeņa problēmām - 

cēloņiem, sekām un iespējamiem risinājumiem un atbild uz deputātu jautājumiem. 

Deputātu diskusijas par kontroli un soda mēriem, par risinājumu termiņiem. Vides speciālists 

N.Puķīte-Babāne prezentē ziņojumu “Paveiktais ūdens līmeņa svārstību novēršanai Ropažos, Lielās 

Juglas derivācijas kanālā” un atbild uz deputātu jautājumiem. Vides dienesta atbildes vēstules nosūtīt 

deputātiem. 

 

Plkst.16:40 deputāts Gundars Jankovs atstāj sēdi. 

 

6.§ 

Par iespējamo rīcību ar pieminekli, kurā iekļauts arī Otomārs Oškalns 

 

           H.Burkovskis informē deputātus par saņemto vēstuli no Nacionālā kultūras mantojuma 

pārvaldes par Otomāram Oškalnam veltīto pieminekli Ropažu novadā, Ropažu pagastā un tā 

demontēšanu.  

Deputātu diskusijas par iespējamo risinājumu pieminekļu ansambļa pārveidošanā, par 

pieminekļa māksliniecisko vērtību, par pieminekļa nodošanu Mākslinieku savienības muzejam. 

 

 

Nākamā Attīstības komitejas sēde – 2025.gada 4.martā, plkst. 15.00. 

 

Komitejas priekšsēdētājs ____________________________Guntars Kniksts 

 

Komitejas sekretārs   ______________________ Ingrīda Apsīte 

 

Sēdes slēgta:  17:42 

 
 


